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Zápis z jednání Rady ČTA       č. ČTA-Rada-6_23 
 
Datum:  8.8.2023; 18:00 hod,  
Místo:  on-line 
Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Vladimír Malý člen Rady ČTA Ano 
Milan Hendrych člen Rady ČTA Ano 
Jiří Horký člen Rady ČTA Ano 
Denisa Zobelt člen Rady ČTA Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Jan Čelůstka reprezentační trenér, host Ano 
Jan Kubeš reprezentační trenér mládeže, host Ano 
Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
 
 

Aktuální strategické cíle ČTA 
 

Cílový okruh           Zodpovídá 
 
 

1. Řízení, lobby 
 

Okruh           Zodpovídá 
Předseda ČTA informoval Radu ČTA o činnosti vedení ČTA 
v období od konání posledního jednání Rady ČTA 21.6.2023. 

Bauer 

Rada ČTA bere na vědomí Zápis z jednání Rady č. 05_23 ze dne 
21.6.2023. 

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o podnětech, které Rada ČTA 
obdržela od pana Martina Hotového, mailem na adresu A.Bauera,  
a od pana Radka Eliáše, mailem na adresu Milana Hendrycha.   

Bauer 

Rada ČTA požádala sportovního ředitele a oba reprezentační 
trenéry o vyjádření k obsahu podnětů, a to již dříve písemnou 
formou a poté znovu verbálně při osobním (on-line) jednání před 
členy Rady ČTA. 

 

Rada ČTA konstatuje, že neshledala žádné zásadní nedostatky 
v práci a postupech reprezentačního trenéra mládeže Jana 
Kubeše. 

 

Rada ČTA plně podpořila návrh M.Hendrycha na zkvalitnění 
komunikace J.Kubeše se sportovci, potažmo jejich trenéry a 
rodiči.  

Bauer 

Rada ČTA následně projednala formu a obsah odpovědi na oba 
podněty, prostřednictvím předsedy Rady ČTA A.Bauera na podnět 
M.Hotového, a prostřednictvím člena Rady ČTA M.Hendrycha na 
podnět R.Eliáše.   

 

A.Bauer informoval Radu ČTA o obdržení 2 nabídek na dodání 
vozidla pro ČTA, na základě vypsaného zadávacího řízení: 

 



 

 2 

 AutoPalace – Ford Tourneo, 1172000,-Kč (nekompletní 
nabídka 

 Auto Domanský – Toyota ProAce 994000,-Kč 
Členové Rady ČTA podpořili doporučení výběrové komise a 
vítězem řízení jmenovala Auto Domanský.  
A.Bauer informoval Radu ČTA o přípravách závodu XTERRA 
Prachatice a o plánovaném setkání a jednání M.Hendrycha 
s místopředsedou NSA panem Brandýsem 

Bauer, Hendrych 

V Karlových Varech při závodě SP bude hostem II. místopředseda 
NSA pan Horák. 

Bauer 

A.Bauer informoval Radu ČTA o přípravách jednání valné hromady 
a  slavnostního vyhlášení ČP 2023.  

Bauer  

A.Bauer dále Radu ČTA informoval o oslovení zástupců WT, ETU a 
předsedy Francouzské triatlonové federace ve věci „jednodenních 
licencí“ pro závody Ironman, případně další soutěže. Ani z jedné 
organizace jsme bohužel neobdrželi žádnou odpověď. Jedná se o 
problematiku, kterou se vedení ČTA snaží řešit dlouhodobě a 
opakovaně. Mailem byly díky aktivitě J.Dvořáka v této věci 
osloveni téměř všichni pořadatelé těchto soutěží. V řadě případů 
jsme obdrželi kladné vyjádření, nicméně často nemáme žádnou 
odpověď 

Bauer 

 
 
 

2. Technické záležitosti  
 

Okruh Zodpovídá 
  
 

3. Sportovní oblast 
 

Okruh Zodpovídá 
M.Hendrych apeloval na přípravu propozic pro závod “Test 
event” pro LODM ve Zlivi. 

Hendrych 

 
4. Marketing, média, komunikace 

 
Okruh Zodpovídá 

 
5. IT záležitosti 
 

Okruh Zodpovídá 
 

6. Provoz 
 

Okruh Zodpovídá 
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7. Ostatní 
 

Okruh  Zodpovídá 
 

8. Per rollam  
 

Okruh Zodpovídá 
Viz dokument Seznam per rollam schválení Rady ČTA 2023  
 

 

Zapsal: Rajtr, Bauer 


